

Federal Court



Cour fédérale

COVID-19: Accelerating the Court's Digital Shift



The Federal Court will hold a live question and answer webinar in English on **May 22nd from 10:30 – 11:30 am EDT** during which Chief Justice Paul Crampton will speak about the following:

- Practice Direction and Order
- Virtual Hearings
- Questions from specific practice areas
- The future of the Court.

Questions can be submitted in advance to the following address: media-fct@fct-cf.gc.ca with “WEBINAR” in the subject line or by replying to the Federal Court's Twitter account.

This free webinar is accredited for 1 hour of Continuing Professional Development (CPD) in Ontario.

Register for this webinar : https://cas-satj.zoom.us/webinar/register/WN_PQpOhGhxSFqYrqdYrrM8Jw

La pandémie: accélération du virage technologique de la Cour



La Cour fédérale vous convie à participer à une séance de questions-réponses lors d'un webinaire en français avec la juge en chef adjointe Jocelyne Gagné, **le 22 mai de 13-14 h HAE** afin de discuter des sujets suivants :

- Directive sur la procédure et ordonnance
- Audiences virtuelles
- Questions relatives aux divers champs de pratique
- Avenir de la Cour

Vous pouvez envoyer des questions à l'avance à l'adresse courriel: medias-cf@fct-cf.gc.ca avec la mention « WEBINAIRE » en objet ou sur Twitter en répondant à l'invitation.

Ce webinaire est accrédité pour une heure de formation professionnelle continue (FPC) en Ontario.

L'inscription pour ce webinaire : https://cas-satj.zoom.us/webinar/register/WN_bH646xyZQ12NCz1rkToC-w